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Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för SPF Seniorerna Trögd hållet i Vikinghallen den
29 augusti 2018.

Närvarande: Sture Pettersson, vice ordförande
Else-Britt Andersson, kassör
Kerstin Ryman, sekreterare
Ulla Haeger, vice sekreterare
Mona Ahlberg, styrelseledamot
Ingemar Andersson, Bengt-Olof Lennartsson, Kurt Gådevid ersättare

§ 37
Vice ordföranden Sture Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 38
Den upprättade dagordningen godkändes och fastställdes.

§ 39
Laget med bl a Siv Ihildes lyckades bäst och blev 4:a i grundspelet, men åkte därefter ut.
Kommunen slänger alla stolpar vid byte, så Sture meddelade att vi köper in stolpar och armatur 
till utebelysningen och sätter upp.
Intäkter från Ena-kulan har inte kommit in ännu. 
Föregående styrelseprotokoll 2018-05-23 godkändes därefter och lades till handlingarna.

§ 40
Ekonomi: Kassör Else-Britt Andersson meddelade att ekonomin är bra. Underlag delades ut, där 
all ekonomisk redovisning nu är samlad. Hyresbidrag för 2017 har erhållits, dock ej för 2018.
Till minne av Karl-Bertil Andersson har hittills inkommit 5.400 kronor.
6.000 kronor från förbundet har också erhållits för bra medlemsrekrytering. 
Kommunen har meddelat att dom inte längre betalar ut sponsorpengar, utan enbart det som söks i 
bidrag.
Else-Britt informerade också om att elpriset höjs den 1 september.

§ 41
Verksamheten:
Genomförda aktiviteter: Hemliga resan den 13 juni gick till Enköpings Åkeri och Bodatomtens 
hantverksgård med lunch däremellan på Salnecke Slottscafé. 30 medlemmar deltog och var ense 
om att resan var trevlig.  Den 4 augusti bjöds till sillunch i Vikinghallen. Hela 53 medlemmar 
bidrog till en god stämning med ett vackert dukat sillbord och riktigt bra underhållning av Taimi 
och hennes musikanter. 
Kommande aktiviteter: Medlemsmöte i Trögdsgården den 12 september. Den 10 oktober 
återkommer på begäran Seniorshop och visar vinterns klädmode i Trögdsgården.

§ 42
Kurser-Konferenser: Inbjudan har kommit till trafikombud att delta. Sture kontaktar Kjell 
Johansson angående detta.
Kick off har också erbjudits friskvårdsombud. Vi har dock ej något sådant.
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Karl-Bertil Andersson deltog förra gången vid Polisens seniorråd. Sture åtog sig sysslan efter 
honom, då ny inbjudan inkommit.

§ 43
Boulesektionen: I Falkenberg gick det som tidigare sagts bra för ett lag och de övriga hade ett 
blandat resultat. Det beslutades i går att var och en betalar 1.000 kronor var, de som kan betalar 
direkt in på kontot och övriga kan betala till Göran. Tråkigt nog var evenemanget väldigt dåligt 
arrangerat.
Nya västar och tröjor har skaffats, varav en del finns kvar i lager. Faktura kommer att skickas till 
Else-Britt.
Den 13 september har Vikinghallen bokats för aktiviteter av EnköpingsExpo. EnköpingsExpo 
hjälper företag och organisationer i kommunen att synas. Sture Pettersson kommer att prata om 
hallen och dess historia och Bengt-Olof Lennartsson om hallens aktiviteter.
Vad gäller renovering har det inte hänt så mycket under sommaren p g a semestrar och tävlingar. 
Nu tar man itu med det och börjar med utebelysningen. 

§ 44
Övriga frågor:
Bengt-Olof Lennartsson meddelade att klimatet i hallen ska mätas för att kontrollera att miljön är 
tillräckligt hälsosam. 

§ 35
Nästa sammanträde: Onsdagen den 3 oktober kl 10.00 i Hembygdsgården.

§ 36
Mötets avslutande: Vice ordföranden Sture Pettersson tackade för idag och avslutade mötet.

Dag som ovan

………………………………… …………………………………….
Sture Pettersson Kerstin Ryman
Vice ordförande Sekreterare
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